
Zpráva o chovatelské činnosti za rok 2023 

 

Jihomoravský kraj a Vysočina 

 

V Jihomoravském kraji a kraji Vysočina bylo v roce 2023 celkem 7 vrhů se 48 narozenými a 40 

zapsanými štěňaty. 

 

V barvě černé a skvrnité se narodilo 31 štěňat ve 4 vrzích. Zapsaných bylo 24 štěňat.  6 psů a 5 fen 

v barvě černé, 4 psi a 5 fen v barvě skvrnité a 3 psi a 1 fena v barvě skvrnité-šedý tygr. 

Vrhy byly v chovatelské stanici Zuzany Lhotové – Ora Dynasty, Jany Moravcové – Cassiopea Dog 

a v nově založených chovatelských stanicích Od řeky Oslavy - Mgr Markéty Poledňové a De 

Regnum Vinea - Lenky Šefčíkové . 

 

Na vrzích se podíleli černí Star CB de la Benjamine a Uragan Catley Ranch a skvrnití De Can 

Palomo Aslan a RAF-A. 

 

V barvě modré byl v chovatelské stanici Mirabilis Gemma Šárky Vojtkové zapsaný jeden vrh se 7 

narozenými a 6 zapsanými štěňaty. Otcem 3 psů a 3 fenek byl modrý Aston vom Blauer Hof. 

 

V barvě žluté a žíhané byly zapsané 2 vrhy s 10 narozenými a stejným počtem zapsanými štěňaty, 5 

žlutých psů, 4 žluté fenky a jeden žíhaný pes. 

V chovatelské stanici Norach Karla Cardy byla zapsaná 2 štěňata. Otcem žlutého a žíhaného psa byl 

žíhaný Dark Draco Norach. 

V chovatelské stanici Richarda Vevery Pretorian Dog bylo zapsaných 8 žlutých štěňat. 4 psi a 4 

fenky byli po žlutém Mount Everest Secretus Hortus. 

 

Ve srovnání s rokem loňským byl stejný počet tedy 48 narozených štěňat, počet zápisů vrhů se 

navýšil o 1. Zapsaných štěňat bylo o 6 více než v roce předešlém 

 

Chovatelům chci poděkovat za to, jak přemýšlí nad krytím samotným, nad výběrem vhodného 

krycího psa, za příkladnou péči o štěňata i o dospělé psy, které u nich vídám. 

 

Na druhou stranu chci připomenout na povinnost nahlášení krytí a narození štěňat a to do 5 dnů. Je 

to napsané přímo na formulářích, takže netřeba nad tím přemýšlet.  Ofotit krycí list či hlášení vrhu a 

poslat mailem či ve zprávě zabere snad 5 minut. 

 

V letošním roce přeji chovatelům chovatelské i výstavní úspěchy,  především však ať nám naši 

čtyřnozí kamarádi v dnešní uspěchané době dělají jen samou radost. 

Tedy jak říkával bývalý předseda Klubu pan Langmajer, Ať nám dogy jdou! 

 

 

 

 


